الرئيس التنفيذي للمحموعة **Group Chief Executive Officer**

Date:

17 December 2025

Ref:

10 / 10 / 755 / 2025

To: Chief Executive Officer

Boursa Kuwait

Peace, Mercy and Blessings of Allah be upon you,

Subject: Disclosure of Material Information

Opening of Nominations for Membership of KFH's BOD Non-Independent and Independent Members 17th Session (2026 - 2028)

In reference to the above and in line with Kuwait Finance House 'KFH' compliance with the requirements of Rulebook 12 (Listing Rules) Article (1-11-4/1), and Rulebook Book 10 (Disclosure and Transparency) Chapter 4 'Disclosure of Material Information' of CMA Executive Bylaws, KFH would like to report the following:

- KFH announces the opening of nominations for KFH's BOD membership (Non-independent and Independent Members) for the 17th Session (2026 - 2028) for a term of 3 years.
- KFH shareholders or others, who meet the nomination requirements, wishing to apply for nomination for BOD membership shall submit their nomination application, provided fulfilling the entire conditions and provisions stipulated in the Companies Law, the CBK's Instructions, and the Bank's Articles of Association, to KFH Group **Board Secretariat.**
- Nomination applications shall be submitted from Sunday, 21 December 2025, through Monday, 19 January 2026, between 8:30 a.m. and 1:30 p.m., at floor (31), Baitak Tower, Ahmed Al Jaber Street, Kuwait City.

Attached is Appendix (10) 'Disclosure of Material Information Form' for your reference. A copy of the same has been submitted to CMA and Bahrain Bourse.

Best Regards,



17 ديسمبر 2025

التاريخ:

2025 / 755 / 10 / 10 الإشارة:

السيد/ الرئيس التنفيذي المحترم بورصة الكونت

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

الموضوع: الإفصاح عن المعلومات الجوهربة فتح باب الترشّح لعضوية مجلس إدارة بيت التمويل الكويتي الأعضاء غبر المستقلين والمستقلين الدورة السابعة عشرة (2026 - 2028)

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصاً من بيت التمويل الكوبتي على الالتزام بمتطلبات المادة رقم (1-11- 1/4) من الكتاب الثاني عشر (قواعد الإدراج) ومتطلبات الفصل الرابع (الإفصاح عن المعلومات الجوهرية) من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية)، من اللائحة التنفيذية لهيئة أسواق المال، يفيد بيت التمويل الكويتي بما يلي:

- يعلن بيت التمويل الكويتي عن فتح باب الترسِّح لعضوية مجلس إدارته (الأعضاء غير المستقلين والمستقلين) وذلك للدورة السابعة عشرة (2026 - 2028) ومدتها ثلاثة سنوات.
- على السادة الراغبين في الترشّح لعضوية مجلس الإدارة من مساهمي بيت التمويل الكويتي أو غيرهم، ممن تتو افر فهم شروط الترشّح، تقديم طلب الترسِّح مع استيفاء كافة الشروط والضو ابط التي بقرّها قانون الشركات وتعليمات بنك الكويت المركزي والنظام الأساسى للبنك، وذلك لدى أمانة سر مجلس الإدارة للمجموعة.
- يتم تقديم طلبات الترسّع خلال الفترة من يوم الأحد المو افق 21 ديسمبر 2025 إلى يوم الأثنين المو افق 19 يناير 2026 من الساعة الثامنة والنصف صباحاً وحتى الساعة الواحدة والنصف ظهراً، الدور (31) - برج بيتك - شارع أحمد الجابر - مدينة الكويت.

مرفق الملحق (10) "نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية"، هذا وقد تم تزويد كلِّ من السادة / هيئة أسواق المال والسادة / بورصة البحرين بنسخة منه.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،



خالد يوسف الشملان الرئيس التنفيذي للمجموعة Khaled Yousef Al-Shamlan **Group Chief Executive Officer**



البريد الإلكتروني: www.kfh.com | corp@kfh.com

KUWAIT FINANCE HOUSE, KSCP | State of Kuwait Headquarters

Trade Registration No 26066

17 December 2025

17 ديسمبر 2025

Kuwait Finance House (KFH)

بيت التمويل الكويتي

Appendix (10)

Disclosure of Material Information Form

ملحق رقم (10) نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Opening of Nominations for Membership of KFH's BOD Non-Independent and Independent Members 17th Session (2026 - 2028) فتح باب الترشّح لعضوية مجلس إدارة بيت التمويل الكويتي الأعضاء غير المستقلين والمستقلين الدورة السابعة عشرة (2026 - 2028)

Disclosure of Material Information

| Date | Listed Company |
|------------------|----------------------------|
| 17 December 2025 | Kuwait Finance House (KFH) |

Disclosure Title

Opening of Nominations for Membership of KFH's BOD Non-Independent and Independent Members 17th Session (2026 - 2028)

Material Information

- KFH announces the opening of nominations for KFH's BOD membership (Non-independent and Independent Members) for the 17th Session (2026 - 2028) for a term of 3 years.
- KFH shareholders or others, who meet the nomination requirements, wishing to apply for nomination for BOD membership shall submit their nomination application, provided fulfilling the entire conditions and provisions stipulated in the Companies Law, the CBK's Instructions, and the Bank's Articles of Association, to KFH Group Board Secretariat.
- Nomination applications shall be submitted from Sunday,
 21 December 2025, through Monday, 19 January 2026,
 between 8:30 a.m. and 1:30 p.m., at floor (31), Baitak
 Tower, Ahmed Al Jaber Street, Kuwait City.

Effect of the Material Information on the Company's Financial Position

• Currently, there is no effect on KFH's financial position.

Significant Effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders or similar contracts.

If a Listed Company, which is a member of a Group, disclosed some material information related to it and has Significant Effect on other listed companies' which are members of the same Group, the other companies' disclosure obligations are limited to disclosing the information and the financial effect occurring to that company itself.

الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

| اسم الشركة المدرجة | التاريخ |
|---------------------|----------------|
| بيت التمويل الكويتي | 17 ديسمبر 2025 |

عنوان الإفصاح

فتح باب الترشّح لعضوية مجلس إدارة بيت التمويل الكويتي الأعضاء غير المستقلين والمستقلين الدورة السابعة عشرة (2026 - 2028)

المعلومة الجوهرية

- يعلن بيت التمويل الكويتي عن فتح باب الترشّح لعضوية
 مجلس إدارته (الأعضاء غير المستقلين والمستقلين) وذلك للدورة
 السابعة عشرة (2026 2028) ومدتها ثلاثة سنوات.
- على السادة الراغيين في الترشّح لعضوية مجلس الإدارة من مساهمي بيت التمويل الكويتي أو غيرهم، ممن تتو افر فهم شروط الترشّح، تقديم طلب الترشّح مع استيفاء كافة الشروط والضو ابط التي يقرّها قانون الشركات وتعليمات بنك الكويت المركزي والنظام الأساسي للبنك، وذلك لدى أمانة سر مجلس الإدارة للمجموعة.
- يتم تقديم طلبات الترشّح خلال الفترة من يوم الأحد الموافق
 21 ديسمبر 2025 إلى يوم الأثنين الموافق 19 يناير 2026 من الساعة الثامنة والنصف صباحاً وحتى الساعة الواحدة والنصف ظهراً،
 الدور (31) برج بيتك شارع أحمد الجابر مدينة الكويت.

أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة

لا يوجد أثر في الوقت الحالي على المركز المالي لبيت التمويل الكويتي.

يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر، ويستثنى الأثر المالي الناتج عن المناقصات والممارسات وما يشهها من عقود.

إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهرية تخصها ولها العكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة، فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعينها.





Announcement for

Opening the Nominations for KFH's BOD Membership Non-Independent and Independent Members 17th Session (2026 - 2028)

Kuwait Finance House (K.S.C.P.) is pleased to announce the opening of nominations for KFH Board of Directors membership for both Non-Independent and Independent members for the 17th session for a term of 3 years (2026 - 2028) according to the following conditions:

First: Non-independent Members of KFH shareholders:

Candidates for Non-Independent Membership must meet all general conditions for board membership as stipulated in Law No. (1) of 2016 concerning Companies and its amendments, its Executive Bylaws, as well as the Articles of Association of Kuwait Finance House. In addition, candidates must satisfy all requirements and conditions set forth in Article (68) of Law No. (32) of 1968 concerning Currency, the Central Bank of Kuwait and Regulation of the Banking, as amended, including the rules, controls and experience requirements prescribed by the Board of Directors of the Central Bank of Kuwait, pursuant to its resolution dated 10 September 2019.

Second: Independent Members:

Candidates for Independent Membership must meet the general conditions for board membership stipulated in Companies Law No. (1) of 2016, as amended, its Executive Bylaws, and the Articles of Association of Kuwait Finance House. Furthermore, candidates must fulfill all specific conditions applicable to independent members, as set out in the Rules and Regulations of Corporate Governance in Kuwaiti Banks issued by the Central Bank of Kuwait, dated 10 September 2019.

KFH shareholder or other, who meets the nomination requirements, wishing to apply for nomination for BOD membership shall submit his/her nomination application to KFH Group Board Secretariat at floor (31), Baitak Tower, Ahmed Al Jaber Street, Kuwait City during the period from Sunday, 21 December 2025, to Monday, 19 January 2026, between 8:30 a.m. and 1:30 p.m. Application must be accompanied by the following documents:

- 1. A detailed Curriculum Vitae in both Arabic and English, supported by relevant documentation.
- 2. A written declaration from the candidate confirming that all conditions for board membership are met at the time of submitting the nomination application.
- 3. A written authorization from the candidate to address the Criminal Enforcement and International Cooperation Prosecution to obtain final judgment certificates, if any.

إعلان عن

فتح باب الترشّح لعضوية مجلس إدارة بيت التمويل الكويتي الأعضاء غير المستقلين والمستقلين الدورة السابعة عشرة (2026 - 2028)

يسربيت التمويل الكويتي (ش. م. ك. ع) أن يعلن عن فتح باب الترشح لعضوية مجلس إدارة بيت التمويل الكويتي (ش. م. ك. ع) للأعضاء غير المستقلين والمستقلين للدورة السابعة عشرة ومدتها ثلاث سنوات (2026 - 2028) وفقاً للشروط الآتية:

أولاً: بالنسبة للأعضاء غير المستقلين من مساهمي بيت التمويل الكويتي: يجب تو افر الشروط العامة لعضوية مجلس الإدارة الواردة بقانون الشركات رقم 1 لسنة 2016 وتعديلاته واللائحة التنفيذية للقانون، والنظام الأساسي لبيت التمويل الكويتي بالإضافة إلى استيفاء المتطلبات والشروط المقررة بالمادة (68) المعدلة من القانون رقم 32 لسنة 1968 في شأن النقد وبنك الكويت المركزي وتنظيم المهنة المصرفية وتعديلاته والقواعد والضو ابط الخاصة بالخبرة المطلوبة للترشح وفقاً لقرار مجلس إدارة بنك الكويت المركزي

ثانيًا: بالنسبة للأعضاء المستقلين:

المؤرخ 2019/9/10.

يجب تو افر الشروط العامة لعضوية مجلس الإدارة الواردة بقانون الشركات رقم 1 لسنة 2016 وتعديلاته واللائحة التنفيذية للقانون، والنظام الأساسي لبيت التمويل الكويتي، وكذلك الشروط الخاصة الواجب تو افرها في العضو المستقل التي وردت تفصيلاً ضمن قواعد ونظم الحوكمة في البنوك الكويتية الصادرة عن بنك الكويت المركزي والمؤرخة 10 سبتمبر 2019.

فعلى من يرغب في ترشيح نفسه من مساهمي بيت التمويل الكويتي أو غيرهم، ممن تتو افر فيه شروط الترشح، أن يقوم بتقديم طلب الترشح في مقر أمانة سرمجلس الإدارة للمجموعة الكائن في مدينة الكويت شارع أحمد الجابر-برج بيتك - الدور 31، خلال الفترة من يوم الأحد المو افق 21 ديسمبر 2025 إلى يوم الإثنين المو افق 19 يناير 2026 من الساعة الثامنة والنصف صباحاً حتى الساعة الواحدة والنصف ظهراً، على أن يكون طلب الترشح مشفوعاً بما يلي:

- السيرة الذاتية للمرشح باللغتين العربية والإنجليزية مدعمة بالمستندات.
- إقرار مكتوب من المرشح بتو افر شروط العضوية لديه عند تقديم طلب الترشح.
- 3. تفويض مكتوب من المرشح بمخاطبة نيابة شئون التنفيذ الجنائي
 والتعاون الدولي للحصول على شهادات الأحكام الباتة إن وجدت.



